
مهدی چمران در اختتامیه نشست روسای شوراهای 
مرکز اســتان های کشور که در بندرعباس برگزار شد، 
اظهار کرد: استان هرمزگان و شهر بندرعباس به توجه 
بــه دارا بون ظرفیت های عظیــم اقتصادی، صنعتی، 
گردشگری و ... که دارد یکی از استان های مهم کشور 

محسوب می شود.
وی با اشاره به موقعیت ژئوپولوتیک استان هرمزگان و 
شهر بندرعباس، بیان کرد: شهر بندرعباس از تمام ابعاد 
حکمرانی دارای اهمیت است و با توجه به روند توسعه 
این منطقه باید به موضوعات زیســت محیطی توجه 
ویژه ای شود چراکه می تواند در آینده از تحقق توسعه 

متوازن این منطقه جلوگیری کند.
رییس شورای شهر تهران با اشاره به چالش جدی شهر 

بندرعباس در حوزه ســاماندهی پساب، خاطرنشان 
کرد: اجرای طرح ســاماندهی پساب شهر بندرعباس 
یک ضرورت و اولیت برای این کلان شهر محسوب 
می شود چراکه در هر سفر به این منطقه اولین موضوعی 
که خودنمایی می کند همین ورود گسترده پساب به دریا 

و ساواحل است.
چمران با اشاره به توسعه بی نظیر استان هرمزگان و شهر 
بندرعبــاس طی چند دهه اخیر، عنوان کرد: به برکت 
انقلاب اسلامی و تلاش جوانان این منطقه شاهد رشد 
و پیشرفت استان هرمزگان و شهر بندرعباس هستیم 
که امیدوارم این روند با اســتفاده از مشــارکت و خرد 

جمعی تقویت شود.
وی با ذکر این نکته که کلان شــهر بندرعباس ظرفیت 

تبدیل شــدن به یک شهر بندری توسعه یافته را دارد، 
خاطرنشــان کرد: ظرفیت های بالای تجاری، بندری، 
اقتصادی و صنعتی بندرعباس، می تواند این کلان شهر 
را به یکی از شهرهای بندری برتر در سطح خاورمیانه 

تبدیل کرد.
رییس شــورای شهر تهران، یکی دیگر از چالش های 
اولویت دار شهر بندرعباس را بافت فرسوده دانست و 
تشیح کرد: باید با برنامه ریزی مناسب و جلب مشارکت 
مردم برای احیاء بافت فرســوده شهر بندرعباس گام 
برداشــت تا امکانات و خدمات متعددی که دولت به 
تمام  مردم ارائه می کند به ساکنین این مناطق نیز ارائه 

شود.
چمران، تهیه بسته های تشویقی را یکی از راه کارهای 
ساماندهی بافت فرسوده بندرعباس دانست و گفت: 
پیشــنهاد می کنم در طرح های توســعه ای شــهری 
بافت های جدید شــهری را به خارج از محدوده شهر 
منتقل نکنند و همین بافت های فرسوده برای توسعه 

شهر مورد استفاده قرار گیرد.
وی خاطرشــان کرد: در روند توسعه شهر بندرعباس 
از بلندمرتبه سازی جلوگیری شود چراکه آسیب های 
جانبی را به همراه خواهد داشت که در آینده کنترل و 

مدیریت آن ها دشوار خواهد بود.
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رییس شورای شهر تهران در نشست شوراهای مرکز استان های کشور:   

        اقتصاد کیش -  رییس شــورای 
شهر تهران گفت: ورود فاضلاب به دریا و 
بافت فرسوده چالش های اصلی کلان شهر 

بندرعباس است.

اقتصاد کیش -   شــهردار بندرعباس گفت: سه پروژه عظیم برای کاهش ترافیک به 
زودی به بهره برداری می رسد و بلافاصله کلنگ ۲ پروژه دیگر نیز به زمین زده خواهد 

شد.
مهدی نوبانی در اختتامیه نشست روسای شوراهای اسلامی مرکز استان های کشور که 
در شهر بندرعباس برگزار شد، اظهار کرد: شهرداری بندرعباس در حوزه المان  شهری 
و زیبا ســازی شــهر اقدامات خوبی انجام را داده است و با تدوین و ارائه برنامه کوتاه 
مدت، میان مدت و بلند مدت توانســته مشارکت مردم و شورای شهر را برای تحقق 

اهداف جلب کند.
وی عنوان کرد: در حوزه خدمات شــهری و عمرانی ۳ پروژه عظیم که باعث کاهش 
ترافیک در این کلان شهر خواهد شد به بهره برداری خواهد رسید و بلافاصله کلنگ ۲ 

پروژه دیگر نیز به زمین زده خواهد شد.
ساخت ۱۲ پارک در بندرعباس به اتمام رسید و ۹ پارک در حال ساخت است

شهردار بندرعباس تصریح کرد: ۱۲ پارک طی مدت اخیر در شهر بندرعباس احداث 
شد و ساخت ۹ پارک دیگر نیز در دست اقدام قرار دارد.

نوبانی تصریح کرد: هشــت محله هدف با همکاری شرکت بازآفرینی شهری برای 
ســاماندهی بافت فرسوده انتخاب شدند که تعهد شهرداری بندرعباس در این زمینه 

ایفا شد.
وی، با اشاره به انتخاب بندرعباس به عنوان شهر خلاق صنایع دستی توسط سازمان 
جهانی یونسکو، خاطرنشان کرد: هویت بخشی به بافت های فرسوده با توجه به اینکه 

بندرعباس شهر خلاق در حوزه صنایع دستی است در دستور کار قرار دارد.
شــهردار بندرعباس بیان کرد: بزرگ ترین آبنمای حوض خشــک تا ۳ ماه آینده در 
بندرعباس به بهره برداری خواهد رسید و سعی شده است به زیباسازی ساحل توجه 
ویژه ای شود؛ چراکه اعتقاد داریم ساحل مختص مردم بندرعباس نیست و متعلق به 

تمام ایرانیان است.

شهردار بندرعباس:

سه پروژه عظیم برای کاهش ترافیک 
به زودی به بهره برداری می رسد

اقتصاد کیش -    مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان گفت: روستای تیخانی 
لاور بخش فین بندرعباس که پیش از این از به صورت سیار تامین آب می شد، به شبکه 

آبرسانی پایدار متصل شد.
به گزارش ایرنا، عبدالحمید حمزه پور روز شنبه در حاشیه بازدید از شبکه آبرسانی این 
روستا افزود: برای تامین نیاز آبی بیش از ۱۰۰ نفر از ساکنان این روستا، ۴.۵ کیلومتر خط 

انتقال و شبکه توزیع اجرا شده است.
وی، ارزش اجرای این پروژه آبرسانی را ۴۵ میلیارد ریال عنوان کرد.

مدیرعامل آبفا هرمزگان اظهار کرد: آب مورد نیاز این روستا از مجتمع لاور تامین می شود 
که فرایند واگذاری انشعاب برای ساکنان روستای تیخانی لاور نیز آغاز شده است.

حمزه پور افزود: این پروژه یکی از اقدامات شرکت آب و فاضلاب هرمزگان برای بهبود 
شرایط آب آشامیدانی در مناطق روستایی استان است.

روستای تیخانی با بیش از ۱۰۰ نفر جمعیت و ۲۵ خانوار در منطقه لاور ۲۵ کیلومتری 
بخش فین شهرستان بندرعباس واقع شده است.

روستای »تیخانی« هرمزگان 
 به شبکه آبرسانی متصل شد

اقتصاد کیش -     مدیرعامل شرکت سهامی آب منطقه ای هرمزگان گفت: ۵۷ کیلومتر 
از بســتر رودخانه های هرمزگان که در ســفر دور نخست رئیس جمهور به استان در 
دســتورکار این شــرکت قرار گرفت، برای کنترل و خطرات ناشــی از بروز سیلاب 

ساماندهی و لایروبی شد.
جمشید عیدانی افزود: عملیات ساماندهی و لایروبی ۱۷ رودخانه استان هرمزگان در 
قالب پروژه های جداگانه و با تامین اعتبارات لازم در شهرستان های میناب با ۶ طرح، 
بندرعباس سه طرح، جاسک، حاجی آباد و بستک هرکدام ۲ طرح و رودان و بندرخمیر 

نیز هرکدام یک طرح اجرا شده است.
وی بیــان کرد: ســاماندهی و لایروبی رودخانه های مختلف هرمــزگان با اولویت 
رودخانه های حاشــیه شهرها و روستاها به طول ۵۷ کیلومتر، در رودخانه های نواحی 

مرکزی، شمالی، شرقی و غرب استان در دست اجرا قرار گرفت.
مدیرعامل شرکت سهامی آب منطقه ای هرمزگان اظهار کرد: کنترل سیلاب و تثبیت 
کناره های رودخانه در محدوده شهر و همچنین جلوگیری از فرسایش کف رودخانه 
و عواقب ناشی از آن، بخش دیگری از اهداف اجرای این طرح ها است که جمعیتی 

افزون بر ۵۰۰ هزار نفر در این استان از مزایای اجرای آن بهره مند شدند.
عیدانی با اشاره به اینکه رودخانه ها و مسیل هایی که باید ساماندهی، لایروبی و بازگشایی 
شوند تقریبا در همه مساحت جغرافیای استان هرمزگان پراکنده هستند، توضیح داد: 
در استان هرمزگان رودخانه ها و مسیل های متعددی وجود دارند که برخی از آن ها از 
نزدیکی مراکز جمعیتی شهری و روستایی عبور می کنند و نیازمند ساماندهی، لایروبی 
و بازگشــایی هســتند تا خطرات ناشی از بروز سیلاب در این مناطق به کمترین حد 

خود برسد.
وی یادآور شد: باتوجه به وضعیت مراکز جمعیتی در استان و اولویت های تعیین شده از 
سوی وزارت نیرو و همچنین باتوجه به بودجه هایی که برای پیشرفت و اجرای پروژه ها 

درنظر گرفته شده است، این طرح ها با پیشرفت بالایی انجام شد.

مدیرعامل شرکت سهامی آب منطقه ای هرمزگان:

 ۵۷ کیلومتر از بستر رودخانه های 
هرمزگان ساماندهی شد

اقتصاد کیش -      رئیس اداره بازرگانی تعاون روستایی هرمزگان از توزیع افزون بر 
۸۶۰ تن کالای تنظیم بازار توسط تعاونی روستایی هرمزگان خبر داد.

محمدرضا ماندگاری گفت: در راستای تنظیم بازار، از ابتدای سالجاری تاکنون ۸۶۷ تن 
کالای تنظیم بازار توسط تعاونی روستایی هرمزگان توزیع شد.

ماندگاری افزود: اقلام تنظیم بازار عمدتاً شــامل ۱۵۰ تن برنج ۱۹۵ تن مرغ، ۹۰ تن 
گوشت، ۲۰۰ تن شکر، ۲۲۰ تن روغن و ۱۲ تن تخم مرغ است.

وی بیان کرد: این میزان توزیع بالغ بر ۱۰۰ درصد از کالاهای تنظیم بازار در حوزه تشکل 
های تعاون روستایی هرمزگان در برمی گیرد.

مانــدگاری افــزود: توزیع کالاهای تنظیم بازار با هدف تامین مایحتاج شــهروندان 
و در راســتای پیشــگیری از افزایش قیمت ها و کنترل بازار با نرخ مصوب دولتی در 

فروشگاه های این شبکه عرضه شده است.

رئیس بازرگانی تعاون روستایی هرمزگان:

بیش از ۸۶۰ تن کالای تنظیم بازار
 در هرمزگان توزیع شد

اقتصاد کیش -   شرکت پالایش نفت آفتاب در بین شرکت های کشور توانست علاوه 
بر اخذ لوح شــرکت پیشــرو و صادرات گرا موفق به کسب رتبه ۶۷ برترین شرکت 

ایرانی شود.
شرکت پالایش نفت آفتاب در مراسمی شرکت های برتر کشور معرفی و تجلیل شدند 
توانست رتبه ۶۷ رده بندی و همچنین تندیس شرکت های پیشرو و صادرات گرا کشور 

را به خود اختصاص دهد.
گفتنی است این رتبه بندی توسط سازمان مدیریت صنعتی )IMI( انجام شده است.

همچنین شایان ذکر است این شرکتِ طی سه سال گذشته رشدی شتابنده در توسعه 
خود داشته به نحوی که طی این مدت از رتبه ۱۱۷ به ۶۷ رسیده است.

 

کسب رتبه ۶۷ در بین شرکت های برتر 
ایران توسط پالایش نفت آفتاب

اقتصاد کیش -    مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان، با اشــاره به اینکه از ابتدای 
فعالیت دولت سیزدهم تاکنون ۲۸ هنرستان جدید جوار کارگاهی و صنایع در استان 
احداث شده است، گفت: این هنرستان ها با حمایت ها و پیگیری ویژه استاندار تکمیل و 
تجهیز شده که برای سفر رئیس جمهور و هیات دولت به هرمزگان آماده افتتاح است.

محمد قویدل افزود: ۲۸ هنرستان در جوار صنایع و کارخانه های هرمزگان راه اندازی 
شده است که این صنایع در آموزش هنرستانی با آموزش و پرورش استان همکاری 

خواهند کرد.
وی بیان کرد: احداث هنرستان های جوار صنایع که به صورت مستقل و اشتراکی در 
حال فعالیت هستند، از جمله تاکیدات رهبر معظم انقلاب اسلامی در حوزه توجه به 
آموزش های فنی و مهارتی بوده است. مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان ادامه داد: 
به دنبال آن هستیم تا آموزش را به سمت محیط واقعی کار ببریم؛ چرا که هنرستان ها 

فرصتی ویژه برای شکوفایی استعدادهای مهارتی دانش آموزان هستند.
وی یادآورشد: همچنین در سفر رئیس جمهور به استان، در حوزه عمرانی نیز افزون 
بر ۲۰۰ فضای آموزشی در قالب ۸۰۰ کلاس درس احداث و آماده بهره برداری است.

قویدل ادامه داد: ۶ ســالن سرپوشــیده ورزشــی و همچنین ۶۰ زمین ورزشی درون 
مدرسه ای و زمین بازی های ساحلی نیز آماده افتتاح است.

به گفته وی، در ســفر رئیس جمهور به اســتان مرکز رفاهی فرهنگیان در ســرخون 
بندرعباس نیز به طور رسمی افتتاح خواهد شد که نخستین مرکز رفاهی برای فرهنگیان 
پس از حدود ۲ دهه است. قویدل ابراز کرد: در استان هرمزگان ۴۳۰ هزار دانش آموز با 
همت فرهنگیان پرتلاش در جای جای این استان در حال تحصیل هستند و برخی از 
فرهنگیان ما در مناطق دور دست با حداقل امکانات برای پرورش نسلی توانمند تلاش 

می کنند که مرزداران دانش این سرزمین به شمار می روند.

مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان:

۲۸هنرستان »جوار صنایع« 
در هرمزگان آماده بهره برداری است

ورود فاضلاب به دریا و بافت فرسوده 
چالش های اصلی کلان شهر بندرعباس است

اقتصاد کیش -   رئیس دانشــگاه آزاد اسلامی واحد 
قشــم از ورود این دانشگاه به اقتصاد دریا خبر داد و 
گفت: تا دو هفته آینده قطب علمی در حوزه اقتصاد 
دریا)شــیلات و آبزی پــروری( و نفــت و انرژی 

راه اندازی می شود.
محمد حیدری نارمندی رئیس دانشگاه آزاد اسلامی 
واحد قشم در حاشیه نمایشــگاه »روایت تحول« با 
بیان اینکه همراه با اعضای هیئت رئیسه دانشگاه آزاد 
اسلامی اســتان هرمزگان در این نمایشگاه حضور 
یافتم، اظهــار کرد: موضوع »طرحی نو دراندازیم« به 
عینه در نمایشگاه »روایت تحول« قابل مشاهده است 
و عقب ماندگی های علمی طی دهه های گذشــته در 
کشــور به مدیریت دکتر طهرانچی در دانشگاه آزاد 
اسلامی با تدوین سند تحول، این دانشگاه را به قله های 

رفیع علمی سوق می دهد.
وی اضافه کرد: به عنوان خدمتگزاران در دانشگاه آزاد 
اسلامی باید پیشرو در مسیر تحول باشیم و گام های 
جدی تر و مهمی برداریم تا توسعه علمی و پیشرفت 

دانشگاه آزاد اسلامی را جامه عمل بپوشانیم.
رئیس دانشــگاه آزاد اسلامی واحد قشم درباره اینکه 
ارزیابی شــما از نمایشگاه »رویداد تحول« چیست؟ 
متذکر شد: در حین بازدید از این نمایشگاه به این فکر 
می کردم که جایگاه ما در مسیر دستاوردهای دانشگاه 

آزاد کجاست؟
حیدری نارمندی یادآور شــد: ظرفیت ها و امکانات 
بالای جزیره قشم در میزبانی واحد قشم از نمایشگاه و 
رویداد صدرا که اردیبهشت  سال آینده در دانشگاه آزاد 
اسلامی قشم برگزار می شود، بسیار مؤثر بوده و به ما 
فهماند که دانشگاه آزاد دارای امکانات بسیاری است.
نقش دانشگاه آزاد اسلامی در توسعه جزیره قشم

وی تشــریح کرد: بنابراین با امکانات کنونی دانشگاه 
آزاد اسلامی می توانیم در پیشرفت علم و دانش استان 

هرمزگان و جزیره زیبای قشم پیشرو باشیم.
رئیس دانشگاه آزاد اسلامی واحد قشم درباره اینکه 
تازه ترین اخبار از واحد قشم چیست؟ چنین پاسخ 
داد: طی ماه های گذشــته که ســکان دانشگاه آزاد 
اســلامی واحد قشم را برعهده گرفتیم، موضوعات 
مهم تر را سرلوحه فعالیت های خود قرار دادیم و در 
نخستین  گام تلاش کردیم نگرش به رفاه دانشجویان 

را تغییر دهیم.
حیدری نارمندی افزود: در سنوات قبل سلف سرویس 
دانشگاه آزاد اسلامی قشم فعال نبود و توانستیم غذا 
به دانشــجویان را با یک ســوم قیمت سال گذشته و 
با کیفیت بالا دست آنان برسانیم که موجب رضایت 

دانشجویان شد.
وی اضافه کرد: دانشــگاه آزاد اسلامی قشم فاصله 
زیادی تا سطح شهر دارد و دانشجویان مجبور بودند 
با خودروهای شــخصی به دانشگاه تردد کنند و این 
تبدیل به دغدغه شــده بود و با کمک شــهرداری و 
شــورای اسلامی شهر قشــم، ناوگان حمل و نقل 
را به دانشــگاه اضافه کنیــم و این موجب رضایت 

دانشجویان شد.
رئیس دانشگاه آزاد اسلامی واحد قشم افزود: همچنین 
تفاهم نامه های بسیار خوبی را با ادارات و سازمان های 
سطح شهر منعقد کردیم که در آینده تأثیرگذار خواهد 
بــود و یکی از این تفاهم نامه ها هفته آینده با حضور 
عــادل پیغامی مدیرعامل منطقه آزاد قشــم منعقد و 
اجرایی می شــود و این تفاهم نامه در حوزه شیلات، 
آبزی پروری و دریا بوده که در حوزه اقتصاد دریا بسیار 

تأثیرگذار خواهد بود.

حیدری نارمندی متذکر شد: همچنین درصدد انعقاد 
تفاهم نامــه با اداره میراث فرهنگی، صنایع دســتی 
و گردشــگری هرمزگان هســتیم؛ قشــم در حوزه 
گردشگری یک قطب محسوب می شود و گردشگری 
اوقات فراغت کارکنان دانشگاه آزاد اسلامی یکی از 

همین موضوعات است.
وی تبیین کرد: در این راستا ساختمان ۲۲ واحدی که 
پیش از این در قشــم وجود داشت را تجهیز کردیم 
و برای برگزاری بسیاری از همایش ها راهگشاست؛ 
به عنوان مثال نمایشگاه مذاهب کشور در واحد قشم 
برگزار شــد و هفته آینــده )۱۱ و ۱۲ بهمن ( میزبان 

رؤسای دانشکده های بین الملل خواهیم بود.
رئیس دانشــگاه آزاد اسلامی واحد قشم عنوان کرد: 
همچنین دانشگاه آزاد اسلامی واحد قشم ۲۶ بهمن  
میزبان جشنواره »شعر صحیفه سجادیه« خواهد بود 
که تا امروز ۳ هزار و ۵۶۵ اثر به دبیرخانه این جشنواره 
ارسال شده که تا ســال گذشته در واحد بندرعباس 
برگزار می شد و جشــنواره »امامت و مهدویت« در 

مراکز استان هرمزگان برگزار می شود.
دانشگاه آزاد قشم میزبان همایش علمی »مهدویت 

و هنر«
حیدری نارمندی بیان کرد: همایش علمی »مهدویت 
و هنر« هم اردیبهشت  سال آینده برگزار می شود و با 
دو مجله علمی و پژوهشی رایزنی هایی در این زمینه 
داشتیم تا مقالات برتر را در نشریات علمی و پژوهشی 

چاپ کنیم.
وی مطرح کرد: تفاهم نامه دیگر دانشگاه آزاد اسلامی 
واحد قشم با اداره آموزش و پرورش است تا دوره های 
آزمون سراســری و کنکور را با همکاری استادان این 
دانشگاه برگزار کنیم و در سال جاری دو دانش آموزی 
که با رتبه خیلی خوب در آزمون سراســری پذیرفته 

شدند از قشم بودند.
رئیس دانشگاه آزاد اسلامی واحد قشم تأکید کرد: در 
صحبتی که با رئیس اداره آموزش و پرورش شهرستان 
قشــم داشــتم عنوان کردم که باید همین تراز علمی 
را حفظ کنیم تا در کنار آنها گامی در مســیر توســعه 
کلاس های کنکور و افزایش سهم شهرستان قشم از 

کنکور داشته باشیم.
حیدری نارمندی مطرح کرد: در حوزه گردشگری با 
اداره هم تفاهم نامه امضا کردیم و مقرر شد »گردشگری 
راهیان پیشــرفت« با محوریت دانشــگاه آزاد قشم 
برگزار شود؛ چراکه تحولات بسیار خوبی در جزیره 
زیبای قشــم بعد از انقلاب اسلامی صورت گرفته و 
دانشجویان سراسر کشور باید تحول جزیره قشم را در 

حوزه های امنیتی، دفاعی و اقتصادی ببینند.

وی گفــت: یکی از تفاهم نامه هایی که تأثیر بســیار 
مناســبی در برهه کنونی داشــته، تفاهم نامه با اداره 
ورزش و جوانان شهرستان قشم است که با همکاری 
منطقه ۶ میزبانی مسابقات تنیس این منطقه را در جزیره 
قشــم برعهده گرفتیم؛ همچنین مسابقات فوتسال 
دانشــجویان در جزیره قشم برگزار شد و مقرر شده 
مسابقات فوتســال کارکنان از ۱۴ تا ۱۷ بهمن ماه در 

واحد قشم برگزار شود.
رئیس دانشگاه آزاد اسلامی واحد قشم افزود: دنبال آن 
هستیم که تورنمنت های ملی و بین المللی را در جزیره 
قشــم برگزار کنیم؛ چراکه امکانات و ظرفیت های 
بالایی داریم و دانشگاه آزاد اسلامی واحد قشم میزبانی 

این رقابت ها باشد.
حیدری نارمندی مطرح کرد: به تازگی درخواســتی 
از فدراســیون کاراته دریافت کردیم که مســابقات 
بین المللــی این رشــته با حضور یک هــزار و ۵۰۰ 
ورزشکار در قشم و به میزبانی دانشگاه آزاد اسلامی 
برگزار شــود و با ادره صنعت، معدن و تجارت دنبال 
طرح پویش و اشــتغال و ارتباط با صنایع و کارگروه 
صنعت و اشــتغال را در دانشگاه آزاد اسلامی واحد 

قشم راه اندازی کردیم.
تجهیز انجمن های دانشجویی به نشریات علمی

وی خاطرنشــان کرد: دنبال آن هســتیم که تضمین 
اشــتغال جوانان را در ارتباط با صنعت برقرار کنیم تا 
طرح »پویش« در جزیره قشم ایجاد شود؛ همچنین در 
حوزه پژوهش نیز کتابخانه مجازی را همزمان با هفته 
پژوهش و فناوری با بیش از ۱۸۰ هزار جلد کتاب )تا 
ســال ۲۰۲۳ میلادی( در دانشگاه آزاد اسلامی واحد 
قشــم تدوین و راه اندازی کردیم و تمامی واحد های 
دانشگاهی می توانند با ماهیانه ۸۵۰ هزار تومان از این 

کتاب ها بازدید و آن را خریداری کنند.
رئیس دانشــگاه آزاد اسلامی واحد قشم مطرح کرد: 
همچنین تابلوی اعلانات الکترونیک برای نخستین بار 
با همکاری گروه کامپیوتر در دانشــگاه آزاد اسلامی 
واحد قشم طراحی شده و سایر واحدهای دانشگاهی 
می تواننــد از طریق این تابلــو از جزئیات برگزاری 

کلاس ها مطلع شوند.
حیــدری نارمندی گفت: میز خدمت مجازی هم در 
دانشگاه آزاد اسلامی واحد قشــم راه اندازی شده و 
دانشجویان سراسر کشور به خصوص در رشته های 
پزشــکی و پرســتاری که ساکن در قشــم و استان 
هرمزگان نیســتند می توانند از طریق محل سکونت 
خود درخواست شــان را به میز خدمت ارسال کنند 
و همکاران ما به صورت ۲۴ ســاعته پاسخگوی آنان 

خواهند بود.

قطب علمی اقتصاد دریا و انرژی در قشم
 راه اندازی می شود

رئیس دانشگاه آزاد قشم:


